
Generalforsamling HKF 14/9-2023 kl. 17:30 
 

 

1. Valg af dirigent 

a. Lene Bruus-Jensen valgt.  

 

2. Formandens beretning 

a. Marjo Juntunen-Nielsen fremlagde formandens beretning (se særskilt dokument) 

 

3. Kasserens fremlæggelse af revideret regnskab 

a. Betina Klein gennemgik regnskab og budget fra 22/23 som viste resultat bedre end forventet.  

 

4. Behandling af indkomne forslag 

a. Ingen indkomne forslag. 

 

5. Formel oplysning om fastsættelse af kontingent sæson 23/24 

a. Kontingentet beholdes uændret fra sidste sæson. 

b. Programmer i solodans er ikke indregnet og skal betales udover kontingent. 

 

6. Godkendelse af budget 

a. Grith Borgen gennemgik budget og kontingent for 23/24 på vegne af Henrik Skovlund. 

i. Budget godkendt. 

 

7. Valg af bestyrelse og 2 suppleanter 

a. Henrik Skovlund, Susanne Schöller, Grith Borgen og Betina Klein var på valg for en 2årig periode. 

i. Alle ovenstående blev valgt. 

 

b. 2 suppleanter skal vælges for en 1årig periode. 

i. Sonia Dias da Silva & Jakob Vesterheden blev valgt 

ii. Herudover blev Lene Bruus-Jensen valgt som danse konsulent og  

iii. Ulrik A. Borch valgt som politisk konsulent  

 

8. Valg af minimum 1 revisor 

a. Mille Madsen og Tanja Kornleva valgt som Revisorer. 

 

9. Eventuelt 

a. Stor tak til hjælpetrænerne, som gør et kæmpe stykke arbejde, uanset at de ikke altid har de bedste 

arbejdsbetingelser. TAK      

b. Har man gode ideer er man velkommen til at skrive en mail, specielt hvis man selv er villig til at 

løbe med bolden, og helst helt i mål. 

c. Ny sportspark: HKF er bekymrede for projektet, da det vil have store negative konsekvenser for 

vores næsten 200 medlemmer. HKF kan ikke overleve uden en hal i 1-2 år. Herudover viser 

erfaringer, at private ishaller besværliggør/umuliggør foreningslivet. 

d. Selvtræning kommer, men i et andet format.  

e. Ønske om at mærkeprøver bliver mere organiserede. 

 

Generalforsamling afsluttet 19:00 

 


